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Beste Sarah van Lindenberg-Hess,
 
Hierbij ontvangt u de beantwoording van de technische vragen over het onderwerp ‘Capaciteit
Kinderopvang / BSO in Vreeland’.
 
Vraag 1: Is de impact van de omvang en urgentie van de opvangproblematiek en de daarbij horende
druk op de leefbaarheid van Vreeland bekend bij de gemeente?

·         Ja, de impact en urgentie is bekend. Onze sturingsmogelijkheden zijn echter beperkt vanwege
marktwerking.

 
Vraag 2: Op basis van het document uitwerkingen voor primair en voortgezet onderwijs 2018 bij het
Beleidskader Onderwijshuisvesting Stichtse Vecht 2016 is er een overzicht gemaakt met het
scholierenaantal voor Chr Basissch De Ridderhof, tussen 2022 en 2025 daalt dit aantal van 176 (2022)
naar 174 (2025). Er zijn echter op het moment van schrijven al 198 leerlingen met een verwachte groei
naar 205 gedurende het schooljaar. Kan de gemeente in samenwerking met het schoolbestuur in overleg
gaan om bij deze onverwachte groei ook passende maatregelen te treffen ten behoeve van de
leefbaarheid van Vreeland?

·         Overleg met het schoolbestuur is mogelijk. Het aantal leerlingen wordt op 1 oktober berekend
door Pronexus. Als hieruit blijkt dat het aantal leerlingen daadwerkelijk is gegroeid, dan kan het
schoolbestuur een verzoek bij de gemeente indienen voor uitbreiding van het gebouw.

 
Vraag 3: Zo ja, op welke termijn, zo nee, wat maakt dat er vanuit de gemeente niet in overleg kan worden
gegaan met het schoolbestuur?

·         Ja, de nieuwe collega Onderwijshuisvesting start 6 november. Hij zal medio november-
december in overleg treden met het schoolbestuur en vervolgafspraken maken. Daarnaast gaat
de wethouder ook graag in gesprek met het schoolbestuur over de groei van de school en het
dorp.
 

Vraag 4: Wat is de contractuele situatie m.b.t. de inhuur van kinderopvang/buitenschoolse opvang?
·         Met de BSO en peuterspeelzaal zijn in 2009 huurovereenkomsten afgesloten. De huurperiodes

van beide partijen lopen per september 2024 af. Gezien deze afloopdatum moet binnenkort
worden onderzocht of de huidige huurovereenkomsten verlengd worden.

 
Vraag 5: Is de gemeente eigenaar van het samenwoonschoolgebouw en daarmee ook
contractbeheerder van de overeenkomst met de kinderopvang/buitenschoolse opvang aanbieder?

·         Ja, de gemeente is eigenaar van de locatie. Vanuit het contractbeheer zijn twee
huurovereenkomsten, een beheerovereenkomst en een gebruiksovereenkomst afgesloten.

 
Vraag 6: Indien de gemeente geen contractbeheerder is van de overeenkomst met de
kinderopvang/buitenschoolse opvang aanbieder. Is het mogelijk om vanuit de gemeente bij het
schoolbestuur aan te dringen op het belang of te bemiddelen in het organiseren van aanvullende
voorzieningen rondom kinderopvang en BSO met het oog op de leefbaarheid van de kleine kernen?

·         De gesignaleerde problematiek heeft uiteraard de aandacht van de gemeente. Ook hier geldt
dat de gemeente geen of slechts beperkte sturingsmogelijkheden heeft vanwege marktwerking.
Daarnaast spelen factoren zoals de beschikbaarheid van personeel en de beschikbaarheid van
ruimte(s) een rol hierin.

 
Met vriendelijke groet,
 
Luka Fleuren
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Beleidsadviseur Onderwijs en Inclusie
 
Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag en vrijdagochtend
 

 

 luka.fleuren@stichtsevecht.nl
Endelhovenlaan 1, 3601 GR  Maarssen
Postbus 1212, 3600 BE  Maarssen
Nu abonneren op onze nieuwsbrief
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Technische vragen 

 
CDA  
Onderwerp 

 
Capaciteit Kinderopvang / BSO in Vreeland 

Inleiding 
 

Het CDA heeft vernomen dat op 6 oktober 
2023 een brief is verstuurd aan wethouder 
van Vliet waarin de inwoners van Vreeland 
hun zorgen uiten over het gebrek aan 
kinderopvang/buitenschoolse 
opvangcapaciteit in Vreeland.  

Vraag 1 
 

Is de impact van de omvang en urgentie van 
de opvangproblematiek en de daarbij horende 
druk op de leefbaarheid van Vreeland bekend 
bij de gemeente?  

Vraag 2 
 

Op basis van het document uitwerkingen voor 
primair en voortgezet onderwijs 2018 bij het 
Beleidskader Onderwijshuisvesting Stichtse 
Vecht 2016 is er een overzicht gemaakt met 
het scholierenaantal voor Chr Basissch De 
Ridderhof, tussen 2022 en 2025 daalt dit 
aantal van 176 (2022) naar 174 (2025). Er 
zijn echter op het moment van schrijven al 
198 leerlingen met een verwachte groei naar 
205 gedurende het schooljaar. Kan de 
gemeente in samenwerking met het 
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schoolbestuur in overleg gaan om bij deze 
onverwachte groei ook passende 
maatregelen te treffen ten behoeve van de 
leefbaarheid van Vreeland?  

Vraag 3 
 

Zo ja, op welke termijn, zo nee, wat maakt dat 
er vanuit de gemeente niet in overleg kan 
worden gegaan met het schoolbestuur? 

Vraag 4 
 

Wat is de contractuele situatie m.b.t. de 
inhuur van kinderopvang/buitenschoolse 
opvang? 

Vraag 5 
 

Is de gemeente eigenaar van het 
samenwoonschoolgebouw en daarmee ook 
contractbeheerder van de overeenkomst met 
de kinderopvang/buitenschoolse opvang 
aanbieder? 

Vraag 6 
 

Indien de gemeente geen contractbeheerder 
is van de overeenkomst met de 
kinderopvang/buitenschoolse opvang 
aanbieder. Is het mogelijk om vanuit de 
gemeente bij het schoolbestuur aan te 
dringen op het belang of te bemiddelen in het 
organiseren van aanvullende voorzieningen 
rondom kinderopvang en BSO met het oog op 
de leefbaarheid van de kleine kernen? 
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